

Title (en)
MANUFACTURING OF DIES FOR PRESSURE CASTING.

Title (de)
HERSTELLUNG VON GIESSFORMEN FÜR DRUCKGUSS.

Title (fr)
FABRICATION DE MATRICES POUR COULEE SOUS PRESSION.

Publication
EP 0042834 A1 19820106 (EN)

Application
EP 80900097 A 19800107

Priority
• GB 8000004 W 19800107
• GB 7827997 A 19780627

Abstract (en)
[origin: WO8101972A1] The problem of leakage of fluid material from the mould cavity (36) in a pressure forming process between the faces of separate die-parts (29 and 31) is conventionally overcome by careful machining of the die parts. The invention provides a cheaper solution in which separable die parts are formed by casting a metallic slurry against a pattern (11) of the article to be pressure formed. Preferably a second cast die-part (31) is cast against a previously formed, first die part (29).

Abstract (fr)
Le probleme des fuites d'un materiau fluide d'une cavite d'un moule (36) dans un procede de formage sous pression entre les faces des parties separees d'une matrice (29 et 31) est resolu generalement par un usinage soigne des pieces de la matrice. L'invention offre une solution plus economique ou des pieces separables de la matrice sont formees en coulant une boue metallique contre un modele (11) de l'article a former sous pression. De preference, une seconde piece de matrice coulee (31) est coulee contre une premiere piece de matrice formee anterieurement.

IPC 1-7
B22D 17/22; **B29C 1/02**

IPC 8 full level
B22D 17/00 (2006.01); **B22D 17/22** (2006.01); **B22D 27/09** (2006.01); **B29C 33/08** (2006.01); **B29C 45/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B22D 17/22 (2013.01); **B29C 45/00** (2013.01); **B29K 2905/08** (2013.01)

Cited by
CN1080329C

Designated contracting state (EPC)
DE FR NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8101972 A1 19810723; DK 390681 A 19810903; EP 0042834 A1 19820106; GB 2024067 A 19800109; GB 2024067 B 19820609; JP S56501841 A 19811217

DOCDB simple family (application)
GB 8000004 W 19800107; DK 390681 A 19810903; EP 80900097 A 19800107; GB 7922368 A 19790627; JP 50014380 A 19800107